
Protokół nr 35/VIII/2021

z obrad XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 16 listopada 2021 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00
Zakończenie obrad – godz. 16:15

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,
Dyrektor GOKSiR Leszek Orczykowski, emerytowany Kierownik ZGKiM Pan Karol Kozak,
Pan Karol  Rudomina nowy Kierownik ZGKiM oraz r.pr. Marcin Skalski.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnego:
Jana Selki.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych
stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmian budżetu  Gminy Trąbki  Wielkie  na  rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;      

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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6. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawki opłaty od posiadania psów,

zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru - referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXVIII/228/2021  Rady  Gminy

Trąbki Wielkie z dnia 23 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa

drogowego- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie

odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty-  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

9. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

10. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

11. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

 Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku
obrad uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze
Gminy Trąbki Wielkie. Uzasadnił powyższy wniosek.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby wprowadzić zmiany do dzi-
siejszego porządku obrad sesji.

Dodatkowych propozycji zmian nie wniesiono.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, kto jest za wprowadzeniem zgłoszonej przez Wójta
Gminy uchwały do dzisiejszego porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  jest  za  wprowadzeniem  projektu  uchwały  do
porządku obrad. /Szczegółowy przebieg glosowania stanowi załącznik do protokołu

Odczytano porządek obrad po zmianie:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmian budżetu  Gminy Trąbki  Wielkie  na  rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;
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4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości-

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawki opłaty od posiadania psów,

zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru - referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXVIII/228/2021  Rady  Gminy

Trąbki Wielkie z dnia 23 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa

drogowego- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie

odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty-  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości

położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

12. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący   Rady  Gminy -  zapytał,  kto  jest  za  przyjęciem  porządku  obrad  z

uwzględnioną zmianom.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi

zmianami. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

/Do obrad sesji doszedł Radny Jan Selka/

 Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący    Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z  XXXIV sesji zwyczajnej

Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie.  /Szczegółowy  przebieg  glosowania  w  załączniku  do

protokołu/.

3



Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały
odczytując uzasadnienie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.

Radna Wioleta Frydrych – nawiązała do pozycji dotyczącej dotacji dla OSP Rościszewo. Za-
pytała, jaka będzie dotacja dla pozostałych jednostek OSP z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – wyjaśniając podał, że dotyczyło to sytuacji z poprzedniego
roku i dlatego uznał, że akcje z poprzedniego roku, które były wypłacone z dotacji, to zasadne
jest zwrócić te środki. Ponownie podkreślił, że dotyczy to sytuacji z poprzedniego roku. Jeżeli
będzie z pozostałych jednostek wniosek, że wydatkowali środy z dotacji na utrzymanie bieżą-
ce to również otrzymają zwrot tej dotacji.

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał,  że wczoraj na posiedzeniu komisji wspólnej
była dyskusja, że uzasadnienie tej zmiany miało brzmieć: dofinansowanie z tytułu poprzed-
nich akcje z minionego rok -   taki zapis miał być, tak radnym to przedstawiano  na posiedze-
niu komisji wspólnej a dzisiaj uzasadnienie jest dalej takie same.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy –  zgodził się z powyższym, takie było uzasadnienia dofinan-
sowania tych środków dla jednostki OSP Rościszewo i nadal takie jest, natomiast jeżeli zosta-
nie zmieniony ten zapis, to wówczas mogłyby iść te środki zupełnie na inny cel, a mają one
iść na zakup.  Dlatego pozostał zapis taki jaki jest.

Radna Justyna Perka – nawiązała do pozycji dotyczącej przeznaczenia  środków w wysokości
14 tyś. na promocje gminy. Zapytała na co są one przeznaczane,  jak wygląda ta promocja
gminy.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że środki te są przekazywane na zakup róż-
nego rodzaju materiałów,  publikacji. Sołtysi, czy placówki szkolne  zwracają się do Gminy o
jakieś promocyjne materiały na festyny, uroczystości szkolne. Gmina przekazuje wówczas:
gumki, długopisy, kalendarze itp. Zapotrzebowanie w tym zakresie jest dosyć duże i za każ-
dym razem w budżecie środków na ten cel brakuje.

Przewodniczący Rady Gmin  y – zapytał,  czy jeśli  każda z jednostek OSP z terenu Gminy
Trąbki Wielkie wystąpi o dodatkowe dofinansowanie na zakup, to taka możliwość będzie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że tak, jeżeli jednostka złoży wniosek o dofinanso-
wanie zakupu sprzętu na który ma część środków, to do wysokości ekwiwalentu z ubiegłego
roku które Gmina miała wypłacić - dostanie takie środki z urzędu gminy

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że w budżecie gminy pojawiła się kwota w
wysokości ok. 1 mln. 600 tyś. zł. Prosi o uzasadnienie mieszkańcom słuchających tych obrad,
skąd kwota ta się wzięła.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że jest to dodatkowa subwencja, która wpły-
nie do budżetu gminy z końcem roku. Podyktowana jest z utratą części dochodów i tym samy
w związku z zwiększoną częścią wydatków w związku  z covidem. Związana jest ona z  samą

4



sytuacją gospodarką. Każda Gmina otrzymała takie środki. Wysokość subwencji uzależniony
jest od różnych wskaźników, chociażby od wielkości gminy. Każda gmina otrzymała tego
typu środki, ale w innej wysokości. Jest to rekompensata za utratę dochodów. Wejdą one jako
wolne środki na przyszły rok i będą podstawiane na wydatki na przyszłoroczne zadania.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jeszcze są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXV/297/2021 w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM poprosił o udzielenie głosu.

Podziękował wszystkim Radnym za wspólną, owocną współpracę. Reasumując obecny rok

stwierdził, że zaplanowane inwestycje się udały, wszystkie  zostały zakończone.

/Pan Karol Kozak odchodzi na emeryturę, jego obowiązki przejął nowo wybrany Kierownik ZGKiM

Pan Karol Rudomin/.

/Pan Karol Kozak opuścił salę obrad./

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały
podając m.in. że w załączniku nr 1 przedmiotowej uchwały zostały zaktualizowane wielkości
dochodów i wydatków, Zmiany są pochodnymi zmian uchwały budżetowej.

/ Salę obrad opuścił Radny Jan Selka/

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytani nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, dla kogo jest dedykowana Projektu „ Pomorskie Ża-
gle Wiedzy. Edukacja Morska i Żeglarska w Gminie Cedry Wielkie, Suchy Dąb i Trąbki Wiel-
kie” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata
2014 – 2020.
Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR –poinformował, że  szkolenie w zakresie żeglar-
stwa dotyczy szkolenia dzieci z trzech placówek oświatowych z terenu gminy Trąbki Wielkie
tj: z:  Mierzeszyna, Sobowidza i Kłodawy.  Oprócz szkolenia dzieci, z każdej z tych placó-
wek, będzie przeszkolonych również trzech nauczycieli. Projekt kończy się obozem żeglar-
skim dla części dzieci uczestniczących w tym szkoleniu. Dodatkowo w każdej z tych placó-
wek oświatowych zostanie wyremontowana jedna klasa.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jeszcze są jakieś  pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada  Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/298/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
podatek od nieruchomości był omawiany na posiedzeniu komisji wspólnej i ekonomicznej.
Na posiedzeniu komisji przedstawił propozycje stawek podatkowych. Podatek wzrasta nie-
wiele od ok. 2 gr. do ok 5 gr. Maksymalny podatek jaki został zaproponowany to podatek od
garaży.  Podatek od działalności gospodarczej  proponuje się, aby pozostał na dotychczaso-
wym poziomie tj. 20 zł od 1m2 zł. Na tym samym poziomie również proponuje podatek od
terenów zajętych tj. 0,25 gr. Pozostałe wzrosty są to wzrosty kosmetyczne. Prosi o podjęcie
przedmiotowej uchwały.

/Salę obrad opuścił Radny Michał Studziński/

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji EiRG – poinformował, że komisja ekonomicz-
ne omawiała temat  podatku od nieruchomości i przychyliła się pozytywnie do proponowa-
nych wielkości stawek przez Wójta Gminy.

/Do obrad sesji dołączył Radny Michał Studziński/

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/299/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały podając, że
podatek od środków transportowych pozostaje na poziomie roku bieżącego z tym, że dla po-
zycji autobusów proponuje obniżenie tego podatku.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radny Jan Selka – skierował pytanie do radcy prawego Pana Marcina Skalskiego: czy w po-
zycji dla autobusów, zapis dotyczący rozgraniczenia tj.: do 10 lat i powyżej 10 lat -  musimy
rozbijać, czy może, mógłby ten zapis brzmieć ze wskazaniem rozgraniczenia tylko dla auto-
busów  o liczbie miejsc.
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r.pr. Marcin Skalski – poinformował, że podział ten wynika z ustawy, ale jeżeli miałby się wy-
powiadać w sprawie tych szczegółów to musiałby zajrzeć do ustawy.
Radny Jan Selka – stwierdził, że  zostawiamy ten zapis tak jak jest, ponieważ jest on zgodny z
ustawą.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do proponowanego pro-
jektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/300/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawki opłaty od posiadania
psów,  zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru - referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podkreślił,
że to nie jest opłata, która ma ratować budżet Gminy a jest to opłata, która ma skłaniać wła-
ściciela piesków do oznakowania psa. Pieski oznakowane będą zwalniane z tej opłaty. Koszt
oznakowania pieska, to kwestia wydania jednorazowo 50 – 60 zł. i do końca życia pieska wła-
ściciel jest z tej opłaty zwolniony. Prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały.

Radna Justyna Perka – zapytała, kto jest zwolniony od tej opłaty.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że zwolnionym z tej opłaty są właściciele,
których pieski są zachipowane, lub mają tatuaż również emeryci, renciści. Zwolnionym z tej
opłaty jest również gospodarz, ale w tym przypadku jest on zwolniony  do dwóch psów, jeżeli
ma więcej, to za pozostałe wnosi już opłatę, chyba, że będzie je miał zachipowane, bądź będą
miały wykonany tatuaż. Na koniec swojej wypowiedzi dodał, że chipowanie psa, można wy-
konać w każdym zakładzie weterynaryjnym. Zwolnienia z opłat są regulowane ustawowo.
Prosi, aby radni zachęcali mieszkańców do oznaczenia swojego pieska.

Radna Wioleta Frydrych – prosi, aby z nakazem podatkowym do każdego mieszkańca trafiła
informacja w sprawie podatku za psa tj.: ile, za co i do kiedy ma wpłynąć opłata. Zwróciła
uwagę, że od lat prosi o dołączenie tej informacji przy decyzji podatkowej.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że Rada Gminy  tyko reguluje opłaty za posia-
danie pieska i reguluje odpowiedniego inkasenta, ale to ustawa podjęta przez sejm zakłada
konkretne zwolnienia podatkowe. Te zwolnienia są ustawowe, Rada tego nie regulujemy.

Wójt Gminy – poparł powyższą wypowiedź podając, że zwolnienia od opłaty za psa reguluje
ustawa.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXV/301/2021 w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/228/2021 Rady Gminy
Trąbki Wielkie z dnia 23 lutego 2021 r. w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie pasa
drogowego- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że
Rada Gminy podjęła uchwałę, która została poddana kontroli prokuraturze. Prokuratura ma
uwagi co do sformułowania, co to jest, co oznacza „rok kalendarzowy” . W związku z tą uwa-
gą, w przedmiotowej uchwale, proponujemy zmianę paragrafu 6 o brzmieniu przytoczonym w
projekcie uchwały. Chodzi o to, aby każdy, kto interpretuje tę uchwałę, interpretował ją tak
samo.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radny Grzegorz Żukowski – zapytał jaki wpływ jest do budżetu z tego tytułu.
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że może tę informację podać po przerwie. W tej
chwili, z głowy nie jest w stanie.

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie nowego zapisu w uchwale, w sprawie naliczenia
opłaty. Radni zastanawiali się, czy obecny zapis jest czytelny dla naliczania opłaty. Zastana-
wiano się na tym, czy jeżeli proces budowy infrastruktury zakończyłby się w maju, to czy od
tego momentu będziemy liczyć 365 dni. Zastanawiano się jaki jest pierwszy moment nalicza-
nia tej opłaty. Czy pełny rok liczymy od 1 stycznia do 31 grudnia. Radni zastanawiali się, czy
obecny zapis w uchwale  jest jednoznaczny.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – tłumacząc radnym podał, że opłata roczna jest za rok od 1
stycznia do 31 grudnia, natomiast ten pierwszy rok po wybudowaniu będzie proporcjonalny
do ilości dni w roku od momentu wbudowania infrastruktury w pasie drogowym.

W związku z wątpliwościami i potrzebą sięgnięcia do pisma Prokuratury Rejonowej w Pruszczu Gdań-
skim Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 min. przerwy.

Po przerwy – obecnych 15 radnych.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – odczytał pismo Prokuratury Rejonowej w Pruszczu Gdań-
skim.
Pan Karol Rudomina Kierownik ZGKiM – poinformował, że uchwała jest opiniowana przez
mecenasa  świadczącego  usługi  dla  ZGKiM  i  nie  widzi  w  tak  przygotowanym  projekcie
uchwały powodów do wątpliwości co do treści jej zapisów.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów  podjęła uchwałę nr XXXV/302/2021 w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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/Do obrad sesji dołączyła Pani Michalina Barc – pracownik Urzędu Gminy podinspektor ds.
odpadów komunalnych/

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty-  referuje  Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Michalina Barc pracownik – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując
uzasadnienie uchwały (załącznik nr 2 do protokołu).

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.
Radny Sławomir Mazurek – nawiązał do ilości deklaracji dotyczących rozliczania ryczałto-
wego tj. 245 deklaracji. Zapytał,  ile to jest mniej więcej osób.
Pani M  ichalina Barc – podała, że jest to ok. 2000 osób.
Radny Jan Selka – zauważył, że 700 osób odetchnie z ulgą, nie odczują podniesienia stawki,
ponieważ już płacili więcej. Pomimo tego, że nie korzystali z wody gminnej, korzystali ze
swojej wody a płacili więcej.
Pani Michalina Barc – poparła powyższa wypowiedź.
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że już dzisiaj wiemy, że przetarg w przy-
szłym roku będzie pewnie wyższy w porównaniu do obecnego. Dzisiaj wiemy, że ceny pali-
wa, energia idą w górę. Zwrócił uwagę, że obecnie produkujemy coraz więcej odpadów ko-
munalnych. Stwierdził, że ceny całego systemu znacznie obniżyło by chociażby to, że plasti-
kowe butelki można byłoby oddać w sklepie. W planach jest napisanie z innymi samorządami
nowej ustawy, aby nie obciążać mieszkańców dodatkowymi kosztami. Ma nadzieję, że po
przetargu nie będziemy musieli tej stawki weryfikować.

Radny Grzegorz Żukowski – zwrócił uwagę, że z całej analizy wynika, że duże koszty wywo-
zu są za odpady BIO. Zapytał, czy jest możliwość przerabiania odpadów BIO  na PSZOKu na
terenie naszej Gminy, aby uniknąć ponoszenia kosztów za te odpady.
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że na tę chwilę system nam na to nie po-
zwala. Jedynie jako biogazownia, albo spalarnia możemy do takiego systemu wejść. Dzisiaj,
żebyśmy mogli  spełnić  te warunki,  to  niestety,  ale  musielibyśmy spełnić warunki obecnej
ustawy. Na tę chwilę to jest nie możliwe.

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał o punkt 17 i 18 w tabeli tj. jakie obecne są opłaty i jak
będzie to się kształtowało od przyszłego roku.
Pani Michalina Barc – podała, że jeżeli chodzi o pkt 17 to jest tam jedna deklaracja i 43 oso-
by, a w pkt. 18 to  jeżeli uchwała ta zostanie przyjęta, to od przyszłego roku będzie to kwota
w wysokości 2900,00 zł. miesięcznie. Natomiast obecnie jest to kwota w wysokości 2400,00
zł. miesięcznie.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jeszcze ktoś ma jakieś pytania. Pytań nie zgło-
szono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXXV/303/2021 w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 9. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji  o wysokości opłaty za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości
położonych  na  obszarze  Gminy  Trąbki  Wielkie-  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
Pani Michalina Barc – podała, że deklaracja jest uproszczona. Kolejno wskazała zmiany które
zawiera w porównaniu do obecnie obowiązującej uchwały tj.: 

 usunięto  z  niej  zapisy dotyczące  wskazywania  wody.  Obecnie  mieszkaniec  będzie
wskazywał tylko liczbę osób zamieszkujących daną posesję. 

 nieruchomości użyteczności publicznych typu: szkoły cmentarze - wysokość opłaty
uzależniona będzie od ilości wywożonych frakcji.

 Na koniec swojej wypowiedzi podała, że ustawa jasno określa, że posiadaczem kompostow-
nika mogą być tylko właściciele nieruchomości jednorodzinnych. W chwili obecnej załączni-
ki nr 2 do projektu uchwały wyglądają tak samo. Natomiast jak będzie wprowadzony do sys-
temu to drugi załącznik będzie w formie XML.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś  pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/304/2021 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10.  Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie  o pracach między sesjami Rady
Gminy.               

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy na początku oddał głos nowemu Kierownikowi ZGKiM, aby
po  krótce  przedstawił  się  mieszkańcom,  którzy  słuchają  dzisiejszej  transmisji  sesji  Rady
Gminy.

Pan Karol Rudomina Kier  ownik ZGKiM – na wstępnie podał, że od listopada bieżącego roku
został Kierownikiem ZGKiM w Trąbkach Wielkich z czego jest bardzo zadowolony. Kolejno
po krótce opisał swoją dotychczasową karierę zawodową.

Pan Błażej  Konkol Wójt Gminy -poinformował,  że od ostatniej  sesji  Rady Gminy Trąbki
Wielkie upłynęło niewiele czasu. Ostatnia sesja odbyła się  26.10.2021r. i w  czasie tym:

– zakończył się nabór wniosków na dofinansowanie na zakupu sprzętu komputerowego
dla dzieci byłych pracowników PGR;

– uczestniczył w spotkaniu Terenowej Organizacji Administracji Wojskowej;

– uczestniczył w spotkaniu Wójtów, Burmistrzów z Powiatu Gdańskiego;

–  podpisał  umowę  z  Politechniką  Gdańską  w  zakresie  opracowania  projektu
zagospodarowania centrum miejscowości Trąbek Wielkich, ale także zaprojektowania
nowego Urzędu Gminy;
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– uczestniczył w spotkaniu z OSP Trąbki Wielkie;

– rozmawiał  z  Burmistrzem  zaprzyjaźnionej  Gminy  partnerskie  Markt  Uehlfeld  w
sprawie przyszłorocznej  wizyty i 10 lat  wzajemnej współpracy.  Wyjazd radnych i
młodzieży do niemieckiej gminy partnerskiej odbyłby się w I połowie w lipca. Prosi o
zaplanowanie sobie już dzisiaj tego terminu na wyjazd.

– uczestniczył w spotkaniu Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej;

– uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Komisji ds. Bezpieczeństwa;

– powołana została  do życia nowej Rady Seniorów;

– uczestniczył w spotkaniu w ARMiR w sprawie hodowli trzewnej;

– rozpoczął działalność Uniwersytet III Wieku;

– oddano nowy zbiornik na oczyszczalni Trąbek Wielkich do użytku;

– uczestniczył w uroczystym otwarciu drogi Nr 233 i chodni w Mierzeszynie;

– uczestniczył w powołaniu do życia nowej Rady Seniorów; 

– w uroczystościach listopadowych w: Mierzeszynie i Trąbkach Wielkich w dniach 10 i
11 listopada;

– w dniu 15.11 uczestniczył w przekazaniu samochodu - radiowozu dla Policji Trąbki
Wielkie;

– uczestniczył w spotkaniach komisji rady gminy.

Kolejno  poinformował  o  zakupach  mienia  i  sprzedaży.  Gmina  zakupiła  4  tereny  pod
przepompownie i drogi. Natomiast sprzedała działki w Sobowidzu na łączną  kwotę ponad
200 tys. zł.

Poinformował  również  o  zarządzeniach,  informując,  że  zostaną  one  przekazane  do  Biura
Rady i można z nimi tam się zapoznać.

Ad 11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

Radna Wioleta Frydrych – zapytała o budowę chodnika przy wyjeździe z osiedla w Trąbkach
Wielkich.

Wójt  Gminy –  podał,  że  chodnik  jest  przewidziany,  Gmina  jest  już  po  przetargu.  Firma
obecnie  kończy  budowę  w  Pszczółkach  potrwa  to  jeszcze  ze  2-3  tygodnie.  Ponownie
powtórzył,  że  chodnik jest  przewidziany,  może być przełożenie ze starego jeszcze w tym
roku.  

Radny Jan Selka – zapytał o plany w sprawie doprowadzenia wody i odprowadzenia ścieków
dla budującego się osiedla w Kleszczewie przez dewelopera.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – jeżeli  chodzi o wodę, to przewidujemy budowę zbiornika
przy udziale dewelopera bądź budowa nowego ujęcia wody. Jest to jeszcze analizowane ze
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specjalistami z tej dziedziny. Natomiast jeżeli chodzi o ścieki, to na chwile obecna brane są
pod uwagę budowa szczelnych zbiorników.

Radny Jan  Selka –  poinformował,  że  zastanawia  się,  czy  budowa zbiornika  wodnego  w
Kleszczewie ma racje bytu w Kleszczewie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uważa, że należy w tej kwestii dać szansę specjalistom,
którzy wyliczą parametry zużycia wody. Zbiornik też może mieć swoją racje bytu, ale należy
patrzeć w perspektywie 10 – 20 lat.  Osobiście uważa,  że w Kleszczewie trzeba budować
nowe ujęcie wody.

Radny  Grzegorz  Żukowski –  zapytał,  na  jakim  etapie  jest  postawienie  kamery  przy
skrzyżowaniu na drodze wojewódzkiej.

Pan Błażej Konko  l Wójt Gminy – poinformował, że na takim samym jak był do tej pory. Prosi
o cierpliwość.

Radna Justyna Perka – zapytała, czy jest możliwość odbudowania tego odcinka chodnika.

Wójt Gminy – poinformował, że nie znam jeszcze dokładnych wyliczeń. Jak tylko będzie ta
informacja, to zaraz ją podam.

Justyna Perka – zapytała o temat przystanków w Kaczkach.

Wójt Gminy – poinformował, że w sprawie przystanków w Kaczkach internował, ale nic na
razie nie wie. Wie natomiast, że w sprawie tej jest dobra wola ze strony powiatu. Prosi jeszcze
chwilę poczekać.

Radny Ryszard Budzyński – zapytał o sprawę mostku w Warczu. Zapytał,  czy w sprawie tej
zakład podejmuje już jakieś działania.

Wójt Gminy – poinformował,  że jest  przygotowany projekt przebudowa mostku tylko,  że
będzie  to  wykonane  w  przyszłym roku.  Na  chwilę  obecną  będzie  zlikwidowany zakaz  i
zostanie  wprowadzona  sygnalizacja  świetlna.  W  połowie  przyszłego  roku  powinna  być
sprawa zamknięta.

Radny Roman Olszewski – zapytał kiedy będzie realizowany niezakończony odcinek drogi od
Ełganowa do Postołowa.

Wójt Gminy – prawdopodobnie za tydzień. Oficjalne otwarcie tej drogi jest przewidziane na
02.12.2021r. ( termin jeszcze do uzgodnienia)

Przewodniczący Rady Gminy – poinformowała radnych o podziękowaniach jakie wpłynęły
do biura rady:

 podziękowanie za udział w uroczystości niepodległości w Mierzeszynie;

 podziękowanie za zaangażowanie i wsparcie w remoncie chodnika i drogi nr 223 od
strony Domachowa przez cały Mierzeszyn i wybudowanie chodnika.

Wójt Gminy – skierował już dzisiaj ustne zaproszenie do  Przewodniczącego Rady Gminy i
Radnego  Sławomira  Mazurka  na  symboliczne  przekazanie  drogi  z  kostki  w  Gołębiewie
Średnim, które odbędzie się na 23 listopada godz. 11.00.
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Radny Jan Selka – poruszył temat światłowodu w Kleszczewie. Zapytał od kogo mieszkańcy
mają zaciągnąć w tej kwestii informacji.

Przewodniczący Rady Gminy –myślę, że Ministerstwo Cyfryzacji tym się zajmuje.

Radny  Jan  Selka –  zapytał,  czy  ktoś  uzgadniał,  że  firma  wchodzi  na  drogi  Gminne.
Stwierdził,  że  musza  być  jakieś  uzgodnienia  w  tej  kwestii,   nawet  jeżeli  jest  to  projekt
rządowy

Pan Karol Rudomina Kierownik ZGKiM -  podał, że takie wejścia są uzgadniane. W samych
warunkach, czy w uzgodnieniach takie ustalenia są wymagane.

Wójt Gminy – dodał, jeżeli chodzi o temat światłowodu, że projekt wykonywany był przez
firmę Oranż. Dodał, że każda firma musi uzgadniać wejścia na teren, czy to jest teren gminny,
czy prywatny.

/Salę obrad opuścili: Radny Marian Płotka, Wioleta Frydrych, Justyna Perka/

Wójt Gminy – poinformował, że jest już przygotowana strategia gminy i  dobrze by było,
gdyby  Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy  ustalił  termin  komisji  w  najbliższym  czasie.
Proponuje, aby jeszcze z końcem miesiąca zwołać posiedzenie komisji.

Ad 12. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady - zamknął XXXV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim
za czynny udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXXV/297/2021 – XXXV/304/2021
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